
ZAPISNIK 

19. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica 

(verificirani) 

 

 Prije otvaranja sjednice, Predsjednik gradskog vijeća Grada Vodica je pozvao sve nazočne da 

minutom šutnje odaju počast poginulim u Rujanskom ratu kao i svima ostalima koji su dali život u 

obrani Domovine. 

Dana 17. rujna 2024. godine 19. sjednica Gradskog vijeća Grada Vodica započela je u 11,00 

sati u dvorani Centra za umjetnost i kulturu. 

Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici: predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat, 

g. Gordan Fržop, g. Ante Pešić, g. Igor Lozančić, g. Auror Friganović, g. Ante Gulin. potpredsjednik 

Gradskog vijeća, g. Marko Udovičić, gđa. Giordana Radin-Mačukat i g. Matko Sladić. 

Na sjednici nisu bili nazočni sljedeći vijećnici: g. Branimir Marić, g. Marin Mikšić. g. Ivica 

Slavica i gđa. Meri Bandl-Valeš, 

Na sjednici su bili nazočni: Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov i službenici Grada: 

Pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. Marselo Mitrović-

Matić, Pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, Pročelnica Upravnog 

odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. Tina Bosotin, Pročelnik Upravnog odjela 

za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i graditeljstvo, g. Marko Lugović, Administrativni referent, 

g. Toni Mateša i Viša stručna suradnica, gđa. Anteja Nakić.  

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat vodio je sjednicu. 

Gđa. Anteja Nakić je bila zadužena za zapisnik uz tonsko snimanje. 

Sjednica je video snimana od ovlaštene osobe Grada. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat otvorio je 19. sjednicu na kojoj je u tom 

trenutku bilo nazočno 9 vijećnika, stoga je konstatirao kako je osiguran kvorum za pravovaljano 

odlučivanje.  

Zapisnik s 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica (neverficirani) usvojen je bez primjedbi. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da se Dopuna dnevnog reda odnosi na 

jednu točku - Odluka o izmjenama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora, a druga Dopuna 

dnevnog reda na dvije točke -  Dopuna Prijedloga Programa gradnje nove vodovodne mreže za 2024. 

godinu  i Odluka o otkupu zemljišta u ŠRC-u čest.br. 6400/26, 6400/84, 6400/85 i 6400/86, k.o. Vodice. 

Ove točke su stavljene kao 5., 6. i 7. točka dnevnog reda, a dosadašnje točke 5., 6. i 7. postale su točke 

8., 9. i 10. dnevnog reda. Dnevni red jednoglasno je usvojen, s 10 glasova „za“. Na sjednici je bilo 

nazočno 10 vijećnika. 

DNEVNI RED: 

 

1. Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Vodica za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. 

godine 

2. Odluka o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na 

području Grada Vodica 

3. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Općih uvjeta isporuke komunalne 

usluge obavljanja dimnjačarskih poslova 

4. Odluka o isplati jednokratne novčane pomoći povodom blagdana Božića za 2024. godinu 

5. Odluka o izmjenama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora 

6. Dopuna Prijedloga Programa gradnje nove vodovodne mreže za 2024. godinu 

7. Odluka o otkupu zemljišta u ŠRC-u čest.br. 6400/26, 6400/84, 6400/85 i 6400/86, k.o. Vodice 

8. Odluka o ukidanju statusa javnog dobra za čest. zem. 7183/6 K.O. Vodice 

9. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Godišnjeg plana i programa odgojno-

obrazovnog rada Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za 2023./2024. pedagošku godinu 

10. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu Gradonačelnika za razdoblje  

od 01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

11. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada Vodica 

za razdoblje od 01.03. do 30.06.2024. 

 



Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na vijećnička pitanja. 

Aktualni sat otvoren je u 11,05 sati. 

 

Sjednici su naknadno pristupili g. Marin Mikšić i g. Ivica Slavica. 

 

Vijećnik, g. Ivica Slavica postavio je pitanje da li je Grad Vodice dobio uporabnu dozvolu za „Balon“, 

plažu Vruje i novu Magistalnu cestu s rotorima? 

Gradonačelnik je rekao da su svi relevantni akteri izišli na teren i da su potpisali zapisnik, ali da ne zna 

točno kada će se izdati obzirom da projekt vode Hrvatske ceste. 

Pročelnik Marko Lugović je rekao da bi uporabna dozvola za cestu koju vijećnik spominje trebala biti 

izdana kroz 10. mjesec. Na pitanje vijećnika, odgovorio je da su sve primjedbe prije i poslije kiše 

unesene u zapisnik. Pročelnik je nastavio rekavši da što se tiče plaže, čeka se izvješće izvođača radova, 

a to je Sarađen d.o.o. 

 

Vijećnik, g. Gordan Fržop je pozdravio sve prisutne. Postavio je pitanje „Šetnica od malog rotora kod 

Tommy-ja, odnosno kod hotela Olympija prema Srimi“. Vijećnika je zanimalo da li je u planu izgradnja 

šetnice obzirom da je na cesti koja se proteže prema Srimi veliki broj i domaćih i stranih posjetitelja. 

Gradonačelnik je rekao da se ne može govoriti o šetnici nego o nogostupima koji su u planu. Napomenuo 

je da svi znaju da se očekuje projekt Aglomeracije pa će se nogostupi paralelno raditi s aglomeracijskim 

sustavom.  

Vijećnik je zaključio da će se na taj način riješiti problem sigurnosti pješaka. 

 

Vijećnik, g. Auror Friganović je pozdravio sve prisutne. Rekao je da želi postaviti pitanje g. Perici 

obzirom da je on u Gradu Vodicama zadužen za financije, a istovremeno je i predsjednik Upravnog 

vijeća u Dječjem vrtiću Tamaris Vodice. Vijećnik je nastavio rekavši da su u Vinkovcima napravili vrtić 

koji se prostire na 1800 kvadrata, a cijena je iznosila 1.635,00 eura po kvadratu. Osim toga, uspjeli su 

dobiti 60% bespovratnih sredstava. Vijećnik je zanimalo što to u Vinkovcima znaju, a kod nas se ne zna 

ili ne može? U Dugopolju su dobili 80% bespovratnih sredstava. 

Vijećnik je pitao pročelnika Pericu da mu kaže koliko je Vrtić koštao Grad Vodice po kvadratu? 

Pročelnik Perica je rekao da on nije sudjelovao u izgradnji Dječjeg vrtića. Nastavio je rekavši da je Grad 

Vodice izdvojio četiri milijuna eura za izgradnju Vrtića. 

Vijećnik mu je rekao da bi se u „prošlom sistemu“ reklo: „Ne sviđa mi se pitanje!“ 

Gradonačelnik je rekao da je Vrtić izgrađen po sistemu čvrste gradnje, samostojeća zgrada. Rekao je i 

da su to vjerojatno natječaji koji su raspisani prije dvije godine s određenim uvjetima, a Grad Vodice 

kao mali grad nije mogao aplicirati pa prema tome ili će se čekati natječaj ili će se ići u izgradnju 

vlastitim sredstvima. Gradonačelnik je rekao da se nije mogao pronaći drugi način financiranja, a koliko 

je točno kvadrata, vijećnik bi morao pitati stručnu službu.  

Vijećnik je replicirao rekavši da je pitao stručnu službu – pročelnika za financije. 

Gradonačelnik je ponovio da se ne može govoriti ovako, nego je potrebno izračunati cijenu po kvadratu 

i da ukoliko vijećnik želi, uputi pitanje pa će se izračunati i odgovoriti vijećniku. 

 

Vijećnik, g. Marko Udovičić postavio je pitanje „Topli obroci u Osnovnoj školi Vodice“. 

Rekao je da je SDP pokrenuo inicijativu, a Gradsko vijeće je usvojilo da se ovlasti Gradonačelnika 

vezano uz ovu temu kako bi se osigurali uvjeti da djeca koja pohađaju Osnovnu školu Vodice imaju 

osiguran topli obrok. Vijećnik je konstatirao da je započela školska godina. Zanimalo ga je da li djeca 

imaju tople obroke? Ako nemaju, želio je znati zašto nemaju i koliko je sastanaka održano? 

Gradonačelnik je rekao da je županija osnivač i brine o školi. Istaknuo je da je u zadnjih mjesec dana 

održano više sastanaka na ovu temu. Županija je ta koja treba raspisati natječaj, a Grad Vodice će dati 

potporu. 

Vijećnik je rekao da obroci koji se djeci dijele na području županije, a osobito na području Grada Vodica, 

nisu primjereni i da je potrebno od malih nogu djecu učiti o kvalitetnim obrocima. 

 

Vijećnik, g. Ivica Slavica je postavio pitanje „Odbori“. Rekao je da o tome više neće pitati, ali da postoji 

jedan odbor koji je jako bitan – Odbor za prostorno planiranje koji je u nadležnosti Vijeća, a oni su ga 

u dobroj vjeri prepustili Gradonačelniku. Predložio je predsjedniku Gradskog vijeća Grada Vodica da, 



poštujući zakonske propise, formira Odbor za prostorno planiranje, ne osvrćući se na činjenicu da 

Gradonačelnik nema potrebu sazvati taj odbor. Naglasio je da je taj odbor u nadležnosti Gradskog vijeća. 

Predsjednik Gradskog vijeća je zahvalio vijećniku i rekao da će se poduzeti mjere. 

Gradonačelnik je rekao da su bile V. izmjene Prostornog plana koje je Gradsko vijeće usvojilo. Nije bilo 

nikakve svrhe niti smisla sazivati Odbor dok nije završeno sve što je potrebno. Gradonačelnik je rekao 

da je to savjetodavno tijelo, a da je bilo problema u komunikaciji i sa županijom i nadležnim 

ministarstvom. 

Vijećnik je replicirao Gradonačelniku da je to odbor u nadležnosti Gradskog vijeća. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat pitao je Gradonačelnika da li je imenovao članove 

Odbora za javne površine? 

Gradonačelnik je rekao da smatra da svi zajedno trebaju sjesti, razgovarati i prilagoditi se „vremenu u 

Vodicama“. Istaknuo je da u protekle tri godine, koliko mu je poznato, niti jedna javna površina se nije 

„davala“ na dulji period. Nastavio je ponovivši da je potrebno da svi zajedno donesu odluku temeljem 

koje će se dalje postupati. 

Na upit Predsjednika Gradskog vijeća o dodavanju novih površina, Gradonačelnik je rekao da mu je 

službenica zadužena za ovo područje rekla da čak ima manje površina od onoga što je prije bilo, ali ako 

Predsjednik Gradskog vijeća želi, da će se to precizno utvrditi. 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da u parku u Vodicama prije nije bilo štekata, a sada je postavljen 

te je zaključio da je bilo dodavanja novih površina i da je Odbor trebao dati mišljenje temeljem kojeg 

će Gradonačelnik donijeti odluku.  

Gradonačelnik je ponovio da, ukoliko Predsjednik Gradskog vijeća to želi, izbrojati će se sve površine, 

a da je on mislio na ukupan broj javnih površina.  

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da je propisan postupak kako se daju javne površine te da iste prvo 

moraju biti u Planu javnih površina, da treba postojati Odbor koji će dati mišljenje i temeljem tog 

mišljenja Gradonačelnik donosi odluku, a Gradonačelnik može preskočiti Odbor i donijeti odluku i to 

je njegova odluka. Nastavio je rekavši da Gradonačelnik može raditi što želi i da Gradonačelnik neće 

imati ništa protiv da se „to“ pošalje na nadzor zakonitosti. Svaki akt Gradskog vijeća se šalje na nadzor 

zakonitosti pa se tako može poslati svaki zaključak i odobrenje koje Gradonačelnik potpiše. 

Gradonačelnik je rekao da koliko je on upoznat, tu nema nikakve nezakonitosti. 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da Gradonačelnik može dati zaključak „za nešto“, a to ne mora 

vidjeti nitko od članova Gradskog vijeća, ne mora biti čak niti objavljen u „Službenom glasniku Grada 

Vodica“, može biti potpisan od strane dvije osobe i vidi ga samo Gradonačelnik i drugi potpisnik. 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da je to upitno zakonito. Nastavio je rekavši da netko ima papir 

temeljem kojeg nešto koristi i da on misli da je to protuzakonito. 

Gradonačelnik je rekao da svi ti akti izdani za vremenski period do kraja 2024. godine i da se može 

drugačije napraviti ukoliko Predsjednik gradskog vijeća smatra da je to potrebno. 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da oni kao Gradsko vijeće moraju voditi računa da sve odluke i 

zaključci budu usklađeni sa statutom i da je to njegova osnovna funkcija kao Predsjednika Gradskog 

vijeća Grada Vodica. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da mu je bivši gradonačelnik, g. Rade Ivas 

poslao dopis u kojem je naveo da mu je Grad Vodice oduzeo zemljište. Nastavio je rekavši da je to već 

peti ili šesti put da mu pišu građani grada Vodica i postavljaju isto pitanje – kako se Grad Vodice upisao 

na zemljišta građana? Nastavio je rekavši da odluke dolaze pred Gradsko vijeće, a da oni pitaju da li je 

došlo do nekih promjena, a da se odgovara da nije došlo do nikakvih promjena nego da je to upisivanje 

javnih puteva, cesta i da se ne radi o prekrajanju granica čestica. Međutim, nakon toga se utvrdi da je 

došlo do prekrajanja granica čestica i da su dijelovi kuća i dvorišta upisani kao vlasništvo Grada. Pitao 

je Gradonačelnika kako će se to sada riješiti? Osvrnuo se na primjere gdje je naveo da je čovjek „otkupio 

oteto“ ili gdje je išlo sudskim putem, a sada se traži od Gradskog vijeća da „skine odluku“ za pojedine 

čestice. Upozorio je Gradonačelnika da se ove stvari ne bi trebale u budućnosti događati drugima. 

Gradonačelnik je rekao da sam postupak upisa može bolje objasniti pročelnica nadležnog upravnog 

odjela, da je to došlo jučer i da to nije vidio, ali ako se dokaže da se radi o pogrešci, Grad će postupati. 

Pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. Tina Bosotin je 

objasnila da se postupalo sukladno odredbama Zakona o cestama. Istaknula je da je ovo jako 



kompleksno, da će se još jednom izići na teren kako bi se utvrdilo da li postoji infrastruktura, da li se 

nekome zatvara prolaz i slično. Napomenula je da će problem biti Dulcin i otok Prvić. 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da kada se radi parcelacija da se moraju kontaktirati svi vlasnici 

okolnih čestica i da osoba koja je radila izmjeru je morala kontaktirati vlasnike susjednih nekretnina, a 

on to nije napravio. 

Pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. Tina Bosotin je rekla 

da geodetski elaborat mora proći katastarsku provjeru i da nije rečeno da se geodetskim elaboratom 

rješavaju imovinsko pravni odnosi.  

 

Vijećnik, g. Marin Mikšić je rekao da su građani, i gosti zadovoljni s čistoćom grada Vodica. Rekao je 

da se u Herfordskoj ulici može intervenirati i po pitanju fasada i uređenju ulice. Vijećnika je zanimalo 

gdje je „zapela“ rekonstrukcija koja je započela prije nekoliko godina i da li postoji druga ili treća faza 

te da li postoje dozvole za to? 

Pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i graditeljstvo Grada Vodica, g. 

Marko Lugović je rekao da je planirana sljedeća faza uređenja fasada, ali da je to sve u privatnom 

vlasništvu i da vlasnici uvjetuju korištenjem javnih površina. Nastavio je rekavši da je planirano 

postavljanje pokretnog sjenila koje bi, za vrijeme velikih vrućina, pokrivalo cijelu ulicu. Pročelnik je 

istaknuo da trenutno sve „stoji“ jer je potrebno obaviti ozbiljan razgovor s vlasnicima nekretnina i 

objasniti im o čemu se radi i u kojem smjeru se planira ići. Ovisno o tome razgovoru bi se onda izradio 

konačan projekt. Dva puta je organiziran razgovor. Tada je bila gradonačelnica gđa. Branka Juričev-

Martinčev. Tada je riješena prva faza, a za nastavak projekta bi bilo potrebno organizirati daljnje 

razgovore. 

Vijećnik, g. Marin Mikšić je replicirao rekavši da se ono o čemu pročelnik priča dogodilo prije deset 

godina i predložio da se pokrenu razgovori. Zanimalo ga je što Gradonačelnik želi reći na ovu temu. 

Gradonačelnik je rekao da su u prvoj fazi postavljeni stupovi i tu je sve stalo. Rekao je da se može na 

jesen staviti u program završetak rekonstrukcije Herfordske ulice. 

Vijećnik, g. Marin Mikšić je rekao da nije tema da se ljudima onemogući da rade, jer oni moraju raditi 

i privređivati, nego je tema da se ta priča oplemeni i da zakupnici imaju još bolje uvjete za rad. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da je već na prethodim sjednicama pitao, ali 

da je bilo pre rano, a da se radi o EU fondovima. Nastavio je rekavši da se mijenjao naziv Pučkog 

otvorenog učilišta Vodice u Centar za umjetnost i kulturu kako bi se povukao novac iz EU fondova za 

obnovu međuzgrade „stare škole“. Zanimalo ga je do kuda je to stiglo ili kao i do sada neće biti ništa od 

toga? 

Pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. Tina Bosotin je rekla 

da je natječaj otvoren do 31. prosinca i da nemaju povratnu informaciju. 

Na upit Predsjednika Gradskog vijeća odgovorila je da je predana dokumentacija. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je replicirao pročelnici da kada se dokumentacija preda, 

oni su dužni odgovoriti u određenom roku. 

Pročelnica mu je ponovila da je natječaj otvoren do 31. prosinca i da kada se natječaj zatvori i kada 

pregledaju dokumentaciju će dobiti povratnu informaciju. 

 

Aktualni sat zaključen je u 11,51 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na raspravu po točkama dnevnog 

reda. 

 

Točka 1. 

Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Vodica za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. 

godine 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelji akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  



ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasa „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijelo Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Vodica za 

razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine. 

 

Točka 2. 

Odluka o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na 

području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov 

Izvjestitelj akta bilo je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo Grada Vodica, g. Marko Lugović. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o davanju koncesije za 

obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada Vodica. 

 

Točka 3. 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Općih uvjeta isporuke komunalne 

usluge obavljanja dimnjačarskih poslova 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo Grada Vodica, g. Marko Lugović. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o davanju prethodne 

suglasnosti na Prijedlog Općih uvjeta isporuke komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova. 

 

Točka 4. 

Odluka o isplati jednokratne novčane pomoći povodom blagdana Božića za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o isplati jednokratne 

novčane pomoći povodom blagdana Božića za 2024. godinu. 

 

Točka 5. 

Odluka o izmjenama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin. 

SUDIONICI RASPRAVE: Marko Mačukat, Tina Bosotin i Marko Lugović. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjenama Odluke o 

zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora. 

 

Točka 6. 

Dopuna Prijedloga Programa gradnje nove vodovodne mreže za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 



Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo Grada Vodica, g. Marko Lugović. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Dopunu Prijedloga Programa 

gradnje nove vodovodne mreže za 2024. godinu. 

 

Točka 7. 

Odluka o otkupu zemljišta u ŠRC-u čest.br. 6400/26, 6400/84, 6400/85 i 6400/86, k.o. Vodice 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin. 

SUDIONICI RASPRAVE: Marin Mikšić i Marko Mačukat.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o otkupu zemljišta u ŠRC-

u čest.br. 6400/26, 6400/84, 6400/85 i 6400/86, k.o. Vodice. 

 

Točka 8. 

Odluka o ukidanju statusa javnog dobra za čest. zem. 7183/6 K.O. Vodice 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o ukidanju statusa javnog 

dobra za čest. zem. 7183/6 K.O. Vodice. 

  

Točka 9. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Godišnjeg plana i programa odgojno-

obrazovnog rada Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za 2023./2024. pedagošku godinu 

 

Budući da je 17. rujna 2024. godine ravnateljica Dječjeg vrtića Tamaris Vodice dostavila mail u kojem 

je navela da s obzirom na neodgodive obaveze u vrtiću (rad u grupi) nije u mogućnosti sudjelovati na 

sjednici Gradskog vijeća, kao ni pedagoginja koja je trenutno na bolovanju, Predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Vodica, skinuo je točku 9. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Godišnjeg plana 

i programa odgojno-obrazovnog rada Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za 2023./2024. pedagošku godinu, 

s dnevnog reda sjednice. 

Točka 10. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu Gradonačelnika za razdoblje 

od 01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje 

od 01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine. 

 

Točka 11. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.03. do 30.06.2024. 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 



Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.03. do 30.06.2024. 

 

 

Nakon što je raspravljano po naprijed navedenim točkama dnevnog reda, Predsjednik Gradskog vijeća, 

g. Marko Mačukat zahvalio se svima i pozdravio sve vijećnike te ujedno zaključio sjednicu Gradskog 

vijeća u 12,06 sati.  

 

 

KLASA: 024-03/24-01/07  

URBROJ: 2182-4-01/18-24-16 

Vodice, 13. prosinca 2024. godine 

 

   ZAPISNIK PRIPREMILA                                                PREDSJEDNIK                              

                              

      Anteja Nakić, mag. iur.                                   Marko Mačukat 

 

 

 

 

 

 


